
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu,  
Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Gminy Suchy Las 
z dnia 20.05.2019 roku. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 
3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 
4. Zatwierdzenie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 18.04.2019 roku. 
6. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesje. 
7. Sprawy bieżące. 
8. Wolne głosy i wnioski. 
9. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1 – 4. 
Przewodnicząca J. Pągowska otworzyła posiedzenie Komisji. Powitała gości i członków 
Komisji oraz stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 5. 
Protokół z dnia 18.04.2019 roku został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 6. 
Opiniowanie projektów uchwał: 
 

• projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Biedrusko – rejon ulic Kasztanowej, 
Chludowskiej, Poznańskiej i 7 Pułku Strzelców Konnych.  

 
Pan A. Karwat omówił projekt uchwały. 
Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 
 

• projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Chludowo – Północny Zachód. 

 
Pan A. Karwat omówił projekt uchwały. 
Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie 5 glosami za, 1 osoba 
wstrzymała się od głosu. 
 

• projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Zielątkowo – Północny Wschód.  

 
Pan A. Karwat omówił projekt uchwały. 
Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 
 



• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Suchy Las na lata 2019-2029. 
 

Skarbnik M. Wojtaszewska omówiła zmiany polegające na dwóch zadaniach unijnych i 
przedsięwzięciach majątkowych. W Szkole Podstawowej nr 2 w Suchym Lesie pojawiły 
się zadania informatyczne, których rozliczeniem zajmie się Gmina. Przy tym zadaniu 
jest dwóch partnerów, w tym Uniwersytet Adam Mickiewicza w Poznaniu. Są dwa 
projekty: odnawialne źródła energii i zwiększenie środków na budowę dróg w 
Złotnikach. 
 
Radna J. Pągowska – wydatki unijne majątkowe związane z odnawialnymi źródłami 
energii – czy to zadanie sprzed 1,5 roku?  
 
Wójt G. Wojtera –tak razem z Rokietnicą i Puszczykowem jesteśmy w jednej grupie 
i po rozstrzygnięciu znaleźliśmy się na liście rezerwowej.  
 
Radna J. Pągowska – pan Świerkowski na spotkaniu z prezydium KBFIRG 
przedstawił koncepcję i miejsce na PSZOK. 
 
Radny M. Przybylski – mamy w objaśnieniach do zmian w WPF zapis „Aport 
pieniężny dla ZGK sp. z o.o.”, natomiast w kolumnie – uzasadnienie jest zapis o 
przeznaczeniu tej kwoty na wkład własny do projektu unijnego umożliwiającego 
budowę PSZOK. Te dwa zapisy nie korespondują ze sobą. Co więcej, w wykazie 
przedsięwzięć do WPF jest ta kwota opisana jako „Aport pieniężny dla ZGK sp. z o.o.  
na realizację nowej siedziby na działce nr 1139 obręb Suchy Las wraz z 
pomieszczeniami dla innych spółek komunalnych oraz Warsztatu Terapii Zajęciowej.”. 
A więc należy wyjaśnić, czy chodzi o 350 tys. zł na PSZOK, czy na spłatę zobowiązań 
z tyt. dofinansowania nowej siedziby ZGK. 
 
Wójt G. Wojtera – jest w tym zapisie mowa o PSZOK. Zapis jest wadliwy. Dziękuję 
za tę uwagę i będzie to zmienione. Chodzi o wprowadzenie aportu do spółki. 
 
Radny M. Przybylski – należy to zmienić, również w uzasadnieniu. 
 
Skarbnik M. Wojtaszewska – ja nie rozmawiałam z prezesem. Opracowałam to na 
podstawie wniosku złożonego przez ZGK. Proszę więc ten zapis wykreślić sobie z WPF, 
a w budżecie doprecyzujemy zapis, jako „do budowy PSZOK”. 
 
Wójt G. Wojtera – zarząd spółki zwrócił się pisemnie o aport pieniężny na rozwój 
PSZOK, a dotyczy to środków unijnych. Ogólny aport finansowy pozwoli na realizację 
dzierżawy na to, co już istnieje i realizację projektu PSZOK.  
 
Radny M. Przybylski – są to jednak dwa różne zadania. Jestem za aportem 350 tys. 
zł. na budowę PSZOK, ale jestem przeciwny zobowiązaniom dot. spłaty siedziby przed 
rozmową z prezesem Świerkowskim. Będzie okazja do zapoznania się z dokumentacją 
dotyczącą tej umowy. 
 



Radna J. Pągowska – tak więc usuwamy omawiany zapis z WPF, a zostawiamy w 
uchwale budżetowej, przy czym należy zmienić objaśnienia w tej uchwale. W 
Złotnikach widzimy 900 tys. 
 
Skarbnik M. Wojtaszewska – część jest wynikiem błędów projektowych. Możemy 
ewentualnie z ubezpieczenia projektanta pokryć część kosztów. 
 
Radny M. Przybylski – rysunki odbiegają od tego, co jest w ziemi. Nie zawsze da się 
to przewidzieć. Zależy na czym polega błąd.  
 
Radna A. Ankiewicz – proszę o przesunięcie w czasie realizacji przebudowy 
skrzyżowania ul. Obornickiej z ul. Młodzieżową w Suchym Lesie. Może uda się uchronić 
drzewa przy planowanej ścieżce rowerowej. Radni z Suchego Lasu powinni się pochylić 
nad projektem i go zweryfikować.  
 
Wójta G. Wojtera – proponuję, żeby w tym spotkaniu uczestniczył projektant, osoby 
zainteresowane i pracownicy Referatu Inwestycji. Takie spotkanie proponuję 
zorganizować w czerwcu pozostawiając kwotę, a realizację przekładając na czas 
późniejszy. Wszystkie skrzyżowania z ul. Obornicką są ukierunkowane na polepszenie 
ruchu włączeniowego. Dopóki obwodnica Poznania nie zostanie przebudowana, dopóty 
nic się nie zmieni. Chcemy ucywilizować rejon ul. Młodzieżowej. 
 
Radny T. Sztolcman – w tej chwili cały ruch stoi od węzła Złotkowo. Jeśli dodamy 
cykle do ul. Młodzieżowej, to obawiam się, że cały ruch zostanie wpuszczony w ul. 
Powstańców Wielkopolskich lub w ul. Złotnicką. 
 
Radna J. Pągowska – uspokoiło się przez wyprowadzkę Biedronki, ale zaraz może 
się tam pojawić inny sklep. Nawet wjazd autobusów na parking GOS jest uciążliwy. Te 
zmiany powinny nastąpić przed przebudową ul. Szkolnej, ale jednocześnie powinniśmy 
pochylić się nad projektem skrzyżowania. 
 
Radna A. Ankiewicz – podtrzymuję wniosek o wykreślenie tej pozycji z WPF. 
 
Wniosek o wykreślenie z Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminu Suchy Las na lata 
2019 – 2029 pozycji: „Suchy Las – przebudowa skrzyżowania ul. Obornickiej z ul. 
Młodzieżową” został przyjęty jednogłośnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchy Las 
na lata 2019 – 2029 z poprawkami został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 
 
O godz. 09.40 posiedzenie komisji opuścił radny G. Słowiński. 
 

• projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Suchy Las na 2019 r. 
 

Skarbnik M. Wojtaszewska omówiła projekt uchwały.  
Na posiedzenie komisji przybył radny K. Łączkowski o godz. 10.10. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie.  



 
• projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 
 
Radny M. Przybylski – o emisji obligacji mówiliśmy już w poprzedniej kadencji, czy 
przewidujecie możliwość spłaty istniejących już zobowiązań? 
 
Skarbnik M. Wojtaszewska – nie, te emisje są przeznaczone na inwestycje. 
 
O godz. 10.30 posiedzenie komisji opuścił radny M. Przybylski. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 
 

• projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na budowę oraz renowację 
ścieżek spacerowych na terenie parku Zespołu Pałacowo-Parkowego - zabytku 
w miejscowości Biedrusko. 

 
Po złożeniu wyjaśnień przez inwestora projekt uchwały został ponownie przedstawiony 
radnym. 

 
Ad. 7 - 9. 
 
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.  
 
 
Protokółowała           Przewodnicząca KBFiRG 

Justyna Krawczyk        Joanna Pągowska 

 

 

 

 

 


